



002890

N°.....C/NASLA/DGA/DECS/Adm2/en

Buea, 10 SEPT 2024

COMMUNIQUE

Le Directeur Général de la National School of Local Administration informe les candidats de la liste d'attente des cycles A, B et C des concours d'entrée à la NASLA, au titre de l'année académique 2024-2025, qu'ils sont priés de se rendre au service de la scolarité de l'institution, porte N° 09 Bâtiment H pour une affaire urgente les concernant.

Les intéressés devront se munir des originaux des diplômes présentés aux concours d'entrée dans les cycles auxquels ils ont pris part. /-

The Director General of the National School Of Local Administration informs all candidates on the waiting list for cycles A, B and C of the NASLA Competitive Entrance Examinations for the 2024-2025 Academic Year, that they are requested to report at the institution's Admissions and Records office, Door N° 9 block H for an urgent matter concerning them.

Those concerned should come with originals of certificates they submitted for the competitive entrance examinations into their respective cycles. /-



**The Director General
Le Directeur Général**

Comptiku E. Bayas
Administrateur Civil Principal